
PROTOKÓŁ NR XLV/09

Z XLV SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W KOWARACH,

która odbyła si  20 pa dziernika 2009 rokuę ź

w sali konferencyjnej Urz du Miejskiego w Kowarach.ę

           Przewodnicz cy Rady Miejskiej, Tadeusz Cwynar o godzinie 9:10 otworzył XLV Sesj . Wą ę  

posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych (nieobecni: p. Ł giewka, p. Machnica - zał cznik nr 1),ą ą  

co wobec ustawowego składu Rady, wynosz cego 15 osób, stanowi quorum. ą

Nast pnie  Przewodnicz cy  odczytał  porz dek obrad (zał cznik  nr  3),  który  –  poddany podę ą ą ą  

głosowanie – przyj ty został 12 głosami „za” (p. Bierowski nie wzi ł udziału w głosowaniu), aę ą  

przedstawiał si , jak poni ej.ę ż

1. Otwarcie Sesji.

2. Przyj cie porz dku obrad.ę ą

3. Sprawozdanie z prac mi dzy sesjami:ę

- Burmistrza,

- Przewodnicz cego Rady Miejskiej,ą

- Wiceprzewodnicz cego Rady Miejskiej,ą

- Przewodnicz cych Komisji,ą

- Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK,

- Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa.

4. Pytania i interpelacje.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a)okre lenia stawek podatku od nieruchomo ci;ś ś

b)okre lenia stawek podatku od rodków transportowych;ś ś   

c)opłaty od posiadania psów na terenie miasta Kowary;       

d)zaopiniowania projektu planu ochrony Rudawskiego Parku Krajobrazowego.

6. Sprawy ró ne.ż

Ad. 3 Burmistrza (zał cznik nr 4)ą

  Burmistrz Miasta, Mirosław Górecki, omówił aktualn  sytuacj  „Wyspy”.ą ę

9:18 – do obraduj cych doł czył p. Machnica. ą ą

 

 Nast pnie  Burmistrz  udzielał  odpowiedzi  na  pytania  Radnych  o:  posiedzenie  Społeczneję  

Komisji Mieszkaniowej, działania podj te w zwi zku z atakiem zimy i kanalizacj  deszczow ,ę ą ą ą  

mieszkania  komunalne,  remont  drogi  i  chodników  przy  ul.  Matejki  oraz  przetarg  na 

utrzymanie czysto ci w Mie cie. ś ś
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  P. Tyrawa zło ył wniosek o podanie na pi mie podstawy prawnej zezwalaj cej Burmistrzowiż ś ą  

na  ograniczenia  w  przyznawaniu  lokali  mieszkalnych  w  kontek cie  ustawy  o  samorz dzieś ą  

gminnym,  która  wskazuje,  i  do  zada  własnych  gminy  nale y  zaspokajanie  zbiorowychż ń ż  

potrzeb wspólnoty w zakresie budownictwa mieszkaniowego. 

Przewodnicz cy ą odczytał swoje sprawozdanie (zał cznik nr 5).ą

  P. Tyrawa zapytał o ustalenia podj te odno nie skrzy owania przy ul. Karkonoskiej. ę ś ż

  Burmistrz wyja nił t  kwesti .ś ę ę

 

Wiceprzewodnicz cyą  przedstawił swoje sprawozdanie.

Komisji O wiaty i Kulturyś

  P. Klepacz odczytała protokół z posiedzenia, które odbyło si  12 pa dziernika (zał cznik nr 6).ę ź ą

Komisji Rewizyjnej

  P. Ujma odczytała protokół z 18 wrze nia (zał cznik nr 7).ś ą

Komisji Bud etu, Planowania i Finansówż

  P. Pohoska odczytała porz dek obrad oraz fragmenty protokołu z 12 pa dziernika (zał czniką ź ą  

nr 8).

Komisji Ochrony rodowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i RolnictwaŚ

  P. Machnica omówił przebieg spotkania z 8 pa dziernika. ź

Komisji Gospodarki Komunalnej

 P.  Kołodziej  odczytał  porz dek  obrad  oraz  wnioski  z  16  (zał cznik  nr  9)  i  23  wrze niaą ą ś  

(zał cznik nr 10) oraz z 13 pa dziernika (zał cznik nr 11).ą ź ą

Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK

 P.  Pohoska  odczytała  notatk  z  XXI  Sesji  Zgromadzenia  Zwi zku  Gmin  Karkonoskichę ą  

(zał cznik nr 12). ą

 P.  Mazurak przypomniał,  e  w ubiegłym roku prosił  o  wcze niejsze dostarczenie  Radnymż ś  

projektu podwy ki opłat za składowanie odpadów.ż

Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa  

  Burmistrz oznajmił, i  nie było adnego spotkania.ż ż

 Ad.  4  Burmistrz  udzielił  odpowiedzi  na  pytania  p.  Mazuraka  o  dokumentacj  naę  

remont nawierzchni na Wichrowej Równi oraz rów melioracyjny na tym terenie. 

 Natomiast  p.  Machnica  poprosił  o  udzielenie  pisemnej  odpowiedzi  na  temat  doniesie  wń  
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prasie o zaprzepaszczeniu szansy na realizacj  projektu unijnego.ę

Ad. 5 a)Okre lenia stawek podatku od nieruchomo ci.ś ś

  P. Tyrawa – argumentuj c, i  Komisje zajmowały si  projektami – wniósł, by nie referowaćą ż ę  

ich, lecz od razu przyst pić do głosowania.ą

Przewodnicz cy poddał pod głosowanie ów wniosek. Na sali obecnych było 12 Radnychą  

(nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Ł giewka,  p.  Mazurak)  -  w  głosowaniu  udziału  nie  brał  p.ą  

Bierowski. Wniosek przyj ty został 8 głosami „za”, przy 1 „przeciw” oraz 2 „wstrzymuj cychę ą  

si ”. ę

 P.  Pło ski  zło ył  wniosek o obni enie podatku od nieruchomo ci dotycz cego prowadzeniań ż ż ś ą  

działalno ci gospodarczej do 19,17 zł.ś

 P.  Kucuk,  Kierownik  Referatu  Dochodów,  odczytała  symulacj  przedstawiaj c  skutki  dlaę ą ą  

bud etu przyj cia lub nie owego wniosku. ż ę

11:16-13:12 – przerwa w obradach. W dalszej cz ci Sesji udziału nie brali: p. Mazurak,ęś  

p. Nowicki, p. Nowosielski, p. Tyrawa). O 13:37 do obraduj cych doł czył p. Bierowski.ą ą

  P. Pło ski wycofał swój wniosek. ń

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  10ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Bierowski,  p.  Mazurak,  p.  Nowicki,  p.  Nowosielski,  p.  Tyrawa). 

Uchwała  nr  XLV/239/09  przyj ta  została  7  głosami  „za”,  przy  2  „przeciw”  oraz  1ę  

„wstrzymuj cym si ”.ą ę

b)Okre lenia stawek podatku od rodków transportowych.ś ś

 P.  Pohoska  poinformowała  o  pozytywnym zaopiniowaniu  projektu  przez  Komisj  Bud etu,ę ż  

Planowania i Finansów. 

Przewodnicz cy poddał go pod głosowanie. Wzi ło w nim udział 10 Radnych (nieobecni:ą ę  

p.  Bierowski,  p.  Mazurak, p.  Nowicki,  p.  Nowosielski,  p.  Tyrawa).  Uchwała nr XLV/240/09 

przyj ta została 9 głosami „za”, przy 1 „przeciw”.ę

c)Opłaty od posiadania psów na terenie miasta Kowary.

 P.  Pohoska  zapewniła  o  zaakceptowaniu  projektu  przez  Komisj  Bud etu,  Planowania  ię ż  

Finansów – 3 głosami „za”, przy 1 „przeciw”.

Przewodnicz cy poddał go pod głosowanie. Wzi ło w nim udział 10 Radnych (nieobecni:ą ę  

p.  Bierowski,  p.  Mazurak, p.  Nowicki,  p.  Nowosielski,  p.  Tyrawa).  Uchwała nr XLV/241/09 

przyj ta została 9 głosami „za”, przy 1 „wstrzymuj cym si ”.ę ą ę

 P.  P dziwiatr  poprosiła  o  zrealizowanie  wniosku  Komisji  Ładu  i  Porz dku  Publicznegoę ą  

dotycz cego pakietów na psie odchody. ą

d)Zaopiniowania projektu planu ochrony Rudawskiego Parku Krajobrazowego.
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  Burmistrz oznajmił, e uzasadnienie projektu wskazuje, i  propozycja ta jest niekorzystna dlaż ż  

Miasta.

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  10ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Bierowski,  p.  Mazurak,  p.  Nowicki,  p.  Nowosielski,  p.  Tyrawa). 

Uchwała nr XLV/242/09 przyj ta została 9 głosami „za”, przy 1 „wstrzymuj cym si ”.ę ą ę

Ad.  6  Przewodnicz cy  odczytał  analiz  o wiadcze  o  stanie  maj tkowym  Radnychą ę ś ń ą  

(zał cznik nr 13) oraz pismo Naczelnika Urz du Skarbowego w niniejszej sprawie (zał czniką ę ą  

nr 14).

 Natomiast  Burmistrz  odczytał  analiz  o wiadcze  maj tkowych  zło onych  mu  przezę ś ń ą ż  

zobowi zane do tego osoby (zał cznik nr 15). ą ą

  W dalszej cz ci obrad dyskutowano nad udziałem Gminy w realizacji II etapu projektu pn.ęś  

„Karkonoski  System Wodoci gów i  Kanalizacji”  -  wi kszo ć Radnych była  przeciwna temuą ę ś  

przedsi wzi ciu. ę ę

Nast pnie - jako e nie było wi cej spraw wymagaj cych omówienia – Przewodnicz cy oę ż ę ą ą  

14:23 zamkn ł XLV Sesj  Rady Miejskiej w Kowarach. ą ę

Protokół sporz dziła:                                                              Przewodnicz cyą ą

Sylwia W troba                                                             Rady Miejskiej w Kowarach    ą
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